
 
Syltøy Grendalag 
 
Styremøte 27.03.2023 
Til stede: Svein, Tor Einar, Bente, Camilla, Leif Gunnar, Leif S 
 

 
 
Sak 1: Konstitusjon av nytt styre 

- Formann: Svein Syltøy 
- Nestformann: Tor Einar Bendixen  
- Kasserer: Odd Kåre Syltøy 
- Sekretær: Camilla Ianke  
- Styremedlem: Bente Storesund  

 
Tilleggsoppgaver: 

- Ansvarlig oppfølging av komiteene, spesielt basarkomiteen - Bente  
- Ansvarlig vedlikehold – Tor-Einar   
- Leder arbeidsgruppe overtakelse av grendahuset – Camilla 

 
- Ansvarlig utleie – Rita forvalter utleie av grendahuset på vegne av styret. 

 
 
Sak 2: Oppfølging etter årsmøte 

• Stilasutleie også for støttemedlemmer. Svein skaffer utleiekontrakt mal. Nettside må 
oppdateres. 

• Camilla kontakter Lokøy Velforening om – fordeling 50/50 Lokøy og Syltøy? Eller 
forslag om å kjøpe inn utstyr til gymsalen? (Beløpet er ca 14 000 kr) 

• Høsttur – camilla «lodder» stemningen med mail/facebook. Sender ut etter påske. 

• Prisøking av utleiepriser. Leif hadde samlet andre utleiepriser i nærområdet. Styret 
besluttet å øke alle priser med 500 kr. Sammenlignet med andre lokale aktører har 
SG fortsatt rimelig leie. Fjerner restriksjoner på forhåndsbestilling. Frivillig aktivitet 
(som det ikke er betalt leie for) må vike for leie.  

 
Sak 3: Dugnader til våren 
Det må settes datoer for dugnader utover våren. Eget møte på dette.  

• Skifte kledning 

• Skru opp klatretak på lekestativ 

• Opphengsystem for idrettsutstyr? 

• Annet? 
 
 
 
 



Sak 4: Sosiale aktiviteter 

• Hva kan grendalaget gjøre for å få folk til å bruke huset mer samt skape sosiale 
møteplasser? Idedugnad: Quiz? Filmkveld? Fotballkveld? Grillfest på Løno? Hissøy?  

• Styret sender ut mail til medlemmene for å lodde stemningen for sosiale aktiviteter. 
Er det noen som har lyst til å dra i gang arrangement? Styret søker kreative sjeler. 
Det er satt av midler på budsjett for til å arrangere sosiale aktiviteter. 

 
Musikalske dvergene 22. april 
Grendastyret stiller med åpen kiosk. Salg av pizza, pølser, snacks, kaffe og brus. Oppfordrer 
folk til å stille 
 
 
Innmeldt sak: Aktiviteter for barn og unge.  
Camilla la fram saken. Camilla og Kyrre har lyst til å ta initiativ til å skape aktivitet blant barna 
i lokalmiljøet. De har alt fått låne en masse utstyr fra RS (seiljoller, små motorbåter og en 
rekke annet) til opplæring og aktivitet. De ser at det er flere gode argument for å organisere 
aktiviteten gjennom RS sin barne- og ungdomssatsning – RS Ung. RS Ung er som et 
idrettslag, men med fokus på maritime aktiviteter, men det handler også om en del praktiske 
saker rundt det å drive aktivitet. Det kreves at de frivillige og barna er medlemmer i RS Ung 
for at dette skal gjelde.  
  
Camilla og Kyrres ønske er at grendastyret stiller seg bak intensjonen om samarbeid. RS 
ønsker å starte prosesser med søknader så raskt Grendalaget har tatt en beslutning. Et 
samarbeid med RS vil i svært mange tilfeller være en utløsende faktor i søknadsprosesser 
hva angår aktivitet med barn og unge. 

   
Styret stiller seg positiv til intensjonen om et samarbeid om dette. 
 
Diverse 

• Innkalling til årsmøtene i Amatørkulturrådet i Øygarden (AKRØY) og Øygarden 
Musikkråd (ØMR). SG har fått innkalling til årsmøte 12. april. Ingen i styret deltar. 
 

 
Neste møte: april 
 
Referent: Camilla ianke 
 


